

CRUD Roller Paste

CRUD is a roller paste product designed for use on rubber inking rollers. It is ideal for use where thorough removal of all pigment residue is required, such as critical color changes. Regular use of CRUD as part of a maintenance program will ensure that the rollers remain in optimum working condition.

Advantages:

- Deep cleans gently, contains no abrasives
- Reduces waste, gives a faster start-up
- Restores performance of the inking roller
- Reduces down time for wash-ups
- Easy to use

Recommendations for use:

Rinse off inking rollers with a normal roller wash. Disconnect the wash-up blade. Apply CRUD to the top inking roller and allow sufficient CRUD to coat the entire roller train. Allow CRUD to work in for about 5 minutes, this permits CRUD to penetrate and loosen glaze and ingrained pigment. After about 8-10 minutes wash off CRUD with normal roller wash. If inking rollers are extremely contaminated, it might be necessary to repeat the procedure.

Physical and chemical properties:

Appearance: Paste
Solubility: Not soluble in water
VOC: 0 g/l

Colour: Brown
Boiling point: N/A
pH concentrate: N/A

Odour: No characteristic odour
Relative density: 1.00 @ 20 C
Flash point: No flash

Packaging: 1kilo / 1 box x 12 kilos

CRUD墨辊转色膏

CRUD是一种墨辊转色膏，用于墨辊系统中橡胶材质的墨辊。彻底清除所有颜料残余物时的理想选择，如关键的色彩更换等。定期使用CRUD保养墨辊，可确保墨辊保持最佳工作状态。

优点:

- 温和地进行深层清洁，不含研磨剂。
- 减少用于清洗的停机时间。
- 减少浪费、启动更快。
- 使用方便。
- 恢复墨辊性能。

使用方法:

用普通墨辊清洗剂冲洗墨辊。将墨辊刮刀分离。在胶辊顶部加入CRUD，提供充足的运行时间，使得CRUD能在整个墨辊系统形成涂层。保持5分钟，使其能充分渗入，以去除污垢和沉积色料。约8-10分钟后，用普通墨辊清洗剂洗掉CRUD，然后用清水洗掉墨辊清洗剂，如果墨辊污染严重，则可能有必要重复以上步骤。

外观: 膏状
气味: 无特殊气味
沸点: 无
VOC: 0 g/l
闪点: 无

颜色: 淡褐色
溶解性: 不能溶于水
相对密度: 20°C时1.00
pH值: 无

包装: 1公斤/罐 12罐/箱

